
* 請以正楷填寫下表。Please complete the application from below.





課程編號 Course：_____________________________


參加者Applicant


姓名Name：___________________(中文)(In Chinese)_____________________(英文)(In English)


性別Sex：_____年齡Age：_____出生日期Date of Birth：_____________(年/月/日)(yy-mm-dd)


家長或監護人Parent or Guardian


姓名Name：____________________ (中文)(In Chinese)_____________________(英文)(In English)


住宅電話Home no：____________________  手提電話Mobile no：________________________


傳真號碼Fax：_______________電郵E-mail Address：___________________________________


住宅地址Home Address：___________________________________________________________________________________


___________________________________________________________________________________


SuperKid希望日後能以電郵或其他方式通知申請人有關我們的最新資訊。所有參加者資料將會保密及不會公開給予其他個人或團體。申請人(家長或監護人)是否同意？如沒有作出選擇者，均視作同意處理。 													同意/不同意


SuperKid would like to provide you with the latest information by email or other channels. All personal data will be kept strictly confidential and not be disclosed to individuals or other organizations. Do you (parent or guardian) agree? It will be treated as consent unless indicated otherwise.												Agree/ Not Agree


               


                  





 日期Date                                      家長或監護人簽署Parent’s/ Guardian’s Signature











SuperKid課程報名表


SuperKid Course Application Form





付款方法：





* 請家長或監護人核對清楚個人資料，沿虛線剪開報名表，連同抬頭填上


“Haac Limited”的劃線支票寄回中環皇后大道251號太興中心二期10樓。





* 支票背後請寫上參加者姓名、聯絡電話及課程編號；或


* 可到恒生銀行或櫃員機轉帳到公司戶口 : 388-376493-001 (恒生銀行),將收據及報名表傳真至2152 5091。





* 名額有限，先到先得。








Payment Method:





* Please ensure the above information is correct. Please send the enrolment form with your cheque made payable to 


“Haac Limited” to 10/F, Tern Centre Tower II, 251 Queen’s Road Central, Hong Kong





* Please write the participant’s name, contact number and course code on the back of the cheque.


* You may transfer the course fee to the account number: 388-376493-001 (Hang Seng Bank). Please fax the receipt with application form to 2152 5091





* We adopt a FIRST-COME, FIRST-SERVED BASIS. 








注意：SuperKid保留更改課程內容和日期的權利，並負責提供有關課程內容與資料。


Remarks: Details and dates of this course are subject to change without prior notice. The course is organized by SuperKid who also provides the relevant programme information.








